
Oświadczenie złożone 

przez senator Jolantę Hibner 

na 65. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 lipca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Przed paroma dniami pani minister poinformowała obywateli, że składa do Komisji Europejskiej wniosek 

w sprawie niebezpiecznych odpadów, które zostały przywiezione z terenu Niemiec i składowane są na terenie 

Polski. Dlatego zwracam się do pani minister o następujące informacje. 

Ile jest w Polsce składowisk odpadów niebezpiecznych? Proszę o wykaz składowisk, na których są 

zgromadzone odpady niebezpieczne z terenu Niemiec, podanie ich dokładnej lokalizacji. Ponadto proszę 

o przekazanie informacji o decyzjach, które zostały wydane w związku ze składowaniem tych odpadów, tj. 

o tym, który podmiot je wydawał. 

Tak samo proszę o wykaz firm, które otrzymały decyzje o przywozie odpadów niebezpiecznych z terenu 

Niemiec. Poproszę o decyzje dla firm odbierających niemieckie odpady w połączeniu ze wskazaniem terenu 

ich działania w zakresie składowania i utylizacji. 

Proszę też o to, żeby pani minister udostępniła treść tego pisma, które zostało złożone przez panią minister 

do Komisji Europejskiej, bo to jest bardzo ważne, czy my wiemy, gdzie dokładnie są wysypiska. Mam 

nadzieję, że pani minister w złożonym piśmie przekazała Komisji Europejskiej lokalizacje tych wysypisk, 

które gromadzą odpady niebezpieczne z Niemiec, wraz z ilością sprowadzonych na teren Polski odpadów 

niebezpiecznych. Rozumiem, że pani minister jednocześnie zwróciła się do władz Niemiec z pismem 

o zabranie składowanych niebezpiecznych odpadów z terenu Polski. W związku z tym proszę o udostępnienie 

treści również tego pisma. 
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